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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE či.: UMCP21/19440/2022/FO/PIK

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Ing. Jana Piknová

TEL.: 281012930

E-MAIL: jana.piknova©praha21.cz

DATUM: 01 .12.2022

Věc: Zápis z 2. iednání Finančního výboru ze dne 30.11.2022

Místo konání: Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21

Zahájení zasedání: 17:33

Ukončení zasedání: 19:05

Přítomni: lng. Richard Koza, Ing. Lucie Ponicová, Ing. David Cubínek, Petr Říha

Omluveni: Zuzana Vargová Pěkná

Hosté: lng. Michal Hazdra — místostarosta MČ Praha 21
 

Program jednání:

1. Návrh rozpočtu MČ Praha 21 na rok 2023

2. Návrh rozpočtového provizoria MČ Praha 21 na rok 2023

3. Návrh Střednědobého výhledu MČ Praha 21 do roku 2028

Jednání bylo zahájeno v 17:33 předsedou lng. Richardem Kozou a bylo usnášeníschopné.

Z důvodu přetrvávající nemoci se omluvila paní Zuzana Vargová Pěkná.

Na jednání byl přítomen jako host Ing. Michal Hazdra — místostarosta MČ Praha 21.

Bylo konstatováno, že RMČ na svém jednání 22.11.2022 odsouhlasila dokumenty

k Návrhu rozpočtu MČ Praha 21 na rok 2023, Návrh rozpočtového provizoria MČ Praha

21 na rok 2023 a Návrh střednědobého výhledu do roku 2028 a souhlasila

spředložením na jednání ZMČ dne 19.12.2022. Členům FV byly zaslány podklady

k uvedeným bodům dne 23.11.2022.
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Kjednotlivým bodům proběhla diskuse a ze strany lng. Hazdry a Ing. Piknové byly

vysvětleny souvislosti především s příjmovou stránkou rozpočtu z transferů z HMP.

Současně Finanční výbor prodiskutoval očekávané výsledky hospodaření za celý rok

2022. Dále Fínančnívýbor diskutoval nad možnostmi navýšení příjmové strany rozpočtu.

Přijaté usnesení:

FV doporučuje zastupitelstvu pověřit RMČ Praha 21 aktivním vyhledáváním

nových možností navýšenízdrojů příjmů (4 PRO, O PROTI, O ZDRŽEL SE)

Následně vsouvislosti s návrhy rozpočtu a rozpočtového provizoria na rok 2023

doporučuje FV motivovat ředitele příspěvkových organizací k úsporným opatřením na

straně energií. Jako podnět převzala tento návrh předsedkyně KW Ing. Lucie Ponicová

na jednání KW.

Finanční výbor současně bere na vědomí informaci o možné změně výše finančních

vztahů HMP k MČ Praha 21 a o změně výše příspěvku na státní správu na rok 2023 dle

výsledného stavu schváleného rozpočtu HMP, které budou muset být promítnuty do

návrhu rozpočtu MČ Praha 21 na rok 2023 vjeho konečné fázi.

Přijaté usnesení:

FV bere na vědomí předložené materiály k rozpočtu, provizoriu a střednědobému

výhledu a doporučuje jejich projednání na nejbližším ZMČ Praha 21. (4 PRO, O

PROTI, o ZDRŽEL SE.)

Zapsala: Ing. Jana Piknová, tajemník FV

ředseda FVSchválil: | ichard Koza,
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